
JÕHVI  VALLAVOLIKOGU
REVISJONIKOMISJONI KOOSOLEKU

PROTOKOLL

Jõhvis,                        12. veebruaril 2014

Koosoleku algus kell 16.45
                  lõpp  kell 17.45

Osa võtsid: vt kvoorumi leht. 

Koosolekut  juhatas  revisjonikomisjoni  esimees  Teet  Enok,  protokollis  volikogu  kantselei  juhataja
Maire Lumiste.

PÄEVAKORD: 

1. Revisjonikomisjoni tööplaani kinnitamine

Komisjoni  esimees  Teet  Enok  oli  ette  valmistanud  ja  komisjoni  liikmetele  tutvumiseks  edastanud
revisjonikomisjoni tööplaani aastateks 2014-2017 ja tööplaani aastaks 2014.
Komisjoni liikmed tegid omapoolsed ettepanekud ja täiendused ( p 3 jätta välja, p 16 ja 17 ühendada,
mai kuu - alustada majandusaasta aruande läbivaatamist, juuni istungiks formuleerida arvamus).
Komisjoni liikmed jäid seisukohale, et kuude kaupa pole mõtekas tööplaani teha, kuna mõni kontroll
on rohkem/vähem mahukas.

O t s u s t a t i: kinnitada esitatud tööplaan (lisatud protokollile) koos sisse viidud muudatustega ja
võtta aluseks edaspidises komisjoni töös.

Eelmisel koosolekul tegi Teet Enok ettepaneku kontrollida Jõhvi Spordikooli ja Jõhvi Spordikeskuse
tegvust. 
Arutelu tulemusena o t s u s t a t i: 
- komisjoni esimees teeb kirjaliku päringu finantsjuhile – eraldised spordikoolile (eelarve ja täitmine
2013, klubide finantseerimised (taotlused, tegelik rahastamine, treenerite palgad);
-  komisjoni  liikmed  tutvuvad  Spordikool  ja  sordikeskuse  põhimäärustega,  kehtivate  lepingute  ja
ametijuhendite/töölepingtega;
- võrrelda spordikooli õpilaste nimekirju klubide osalejate nimekirjadega;
- spordikooli bussi kasutus;
- sularahaga arveldamine;
- naaberomavalitsuste laste osalemine/tasustamine;
- võrrelda SK HITO ja spordikooli korvpalliosakonna nimekirju.

Teet Enok
juhataja                                                                        Maire Lumiste

                                                                       protokollija
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